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Talouden tasapainottamisen ohjausryhmä 3/2024 
 

 
Kokousaika 24.5.2024 klo 13.02–16.11 
 
Kokouspaikka Microsoft Teams -palaveri 
 
Läsnä Laukkanen Jarmo (pj.) 
 Louhelainen Suvi (vpj.)  
 Ahlqvist Leila 
 Ketonen Kaisa 
 Salminen Antti (paikalla klo 13.00–15.02) 
 
 Oksanen Raila, FCG (paikalla klo 13.00–16.00) 
 Saastamoinen Erikka, FCG  
 Sallinen Jussi, FCG 
   
 Salmela Mikko  
 Saarela Jenny, sihteeri 
 
 
 

Käsitellyt asiat 
 

1. Kokouksen avaus 
 
Puheenjohtaja Jarmo Laukkanen avasi kokouksen klo 13.02.  
 
Todettiin kokouksen osallistujat.  
 
 

2. Talouden tasapainottamisen selvitystyön tilannekatsaus ja keinolista 
 
Aluksi käytiin keskustelu ohjausryhmän ajatuksista liittyen talouden tasapainottamisen 
keinolistaukseen. 
 
Erikka Saastamoinen esitteli talouden tasapainottamisen selvitystyön tilannekatsauksen 
ja keinolistan. 
 
Ohjausryhmä keskusteli keinolistasta ja keskustelussa tuotiin esille seuraavia asioita: 

 Organisaation rakennetta on tarkasteltava sote-uudistuksen jälkeistä kuntaa 
vastaavaksi. 

 Palveluliikenteen osalta on tärkeä selvittää säästömahdollisuudet eri linjojen ja 
kustannusten osalta, sekä lippuhintojen osalta.  

 Varhaiskasvatuksen osalta Loppi-lisän vaikutukset on tärkeä arvioida ja aamu- ja 
iltapäivätoiminnan maksuja on tarkastettava. 
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Talouden tasapainottamisen ohjausryhmä 3/2024 
 

 

 Perusopetuksen osalta tulee tarkastella vuosiviikkotuntien rakennetta ja siihen 
liittyvää muutosta lain edellyttämälle tasolle. Lisäksi päätöksenteon tueksi tarvi-
taan lisätietoa opetuksen tuen tarpeesta ja rakenteesta Lopella.  

 Kouluverkon osalta ohjausryhmän luottamushenkilöt kokoontuvat keskustele-
maan asiasta 29.5.2024 klo 19.00 ja talouden tasapainottamisen selvitystyön 
loppuraporttiin kirjataan ohjausryhmän esitys kouluverkon osalta. Ohjausryhmän 
jäsenet voivat esitellä kokousmateriaalin perusopetuksen osuuden tausta-
aineistona poliittisten ryhmien keskusteluissa. 

 Kansalaisopiston kurssimaksuja tulee tarkastella. 

 Ohjausryhmä totesi, että musiikkiopiston, tanssiopiston ja nuorisoteatterin tuen 
määrää tulee tarkastella, mutta tukea ei poisteta kokonaan. 

 Kesätorien toteutusta on hyvä tarkastella sisällön ja kustannusten osalta. 

 Suomen harrastamisen malli -hanke on tarpeen säilyttää kunnan toimintana. 

 Kiinteistöverojen korotustarpeita tarkastellaan edelleen selvitystyön aikana. 

 
Antti Salminen poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn aikana klo 15.02. 
 
Raila Oksanen poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn aikana klo 16.00. 
 
 

3. Seuraavan kokouksen ajankohta ja kokouksen päättäminen 
 
Seuraava kokous on tiistaina 4.6.2024 klo 13.00. 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.11. 
 
 
 

Muistion vakuudeksi 
 
Jenny Saarela 
talous- ja hallintojohtaja 
 


